

Title (en)

Handle, clothes hook or similar fitting for doors, windows, furniture, etc.

Title (de)

Handgriff, Garderobenhaken od. dgl. Beschlag für Türen, Fenster, Möbel usw.

Title (fr)

Poignée, crochet pour garde-robe, ou similaire pour portes, fenêtres, meubles, etc.

Publication

EP 0400279 A2 19901205 (DE)

Application

EP 90104222 A 19900305

Priority

DE 3917529 A 19890530

Abstract (en)

A handle (1), clothes hook or suchlike fitting for doors, windows, furniture, the sanitary sector, etc., has a dimensionally stable core, for example made of metal, and a covering (3) for this. According to the invention, this handle, clothes hook or suchlike fitting is characterised in that the covering (3) consists of a semi-hard PUR structural foam of a hardness of 35 to 95 Shore A. Such a handle, clothes hook or the like has a surface of easy grip, is somewhat elastically flexible in cross-section and is correspondingly easy to use. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Handgriff (1), Garderobenhaken od. dgl. Beschlag für Türen, Fenster, Möbel, für den Sanitärbereich usw. hat einen formstabilen Kern, z. B. aus Metall, und ein Überzug (3) dafür. Gemäß der Erfindung kennzeichnet sich dieser Handgriff, Garderobenhaken od. dgl. Beschlag dadurch, daß der Überzug (3) aus einem halbhartem PUR-Integralschaumstoff der Härte von 35 bis 95 Shore A besteht. Ein derartiger Handgriff, Garderobenhaken od. dgl. hat eine griffreundliche Oberfläche, ist im Querschnitt etwas elastisch nachgiebig und entsprechend bedienungsfreundlich.

IPC 1-7

E05B 1/04

IPC 8 full level

E05B 1/00 (2006.01); **E05B 1/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

E05B 1/0061 (2013.01); **E05B 1/04** (2013.01)

Cited by

CN106049988A; EP0568896A3; FR2829169A1; US8006352B2; EP2216469A1; FR2941731A1; WO9805908A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0400279 A2 19901205; **EP 0400279 A3 19910626**; DE 3917529 A1 19901206

DOCDB simple family (application)

EP 90104222 A 19900305; DE 3917529 A 19890530